
 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 84 
den 8. december 2016 
 

 

 
 
Til stede:  Martin Frandsen (MF), Sten Emborg (SE), Jens Rosengaard (JR), Anders Bülow 
(AB), Grete Ørskov (GØ), Peter Smidt (PS), Steffen Torvits (ST), Erik Kragh-Hansen (EKH), 
Jacob Christensen (JC). 
 
I den første time, som var et HS møde sammen med den øvrige SKK bestyrelse og hvor 
alene pkt. 4 blev behandlet, deltog desuden: Sonja Rasmussen og Gurli Jordan fra KvS. 
 
 
Ikke til stede: Henrik Bjerregaard Jensen (HBJ) 
 
 
 
 
Dagsorden: 
 
1. Opsamling og underskrift af referat fra seneste møde. 
 
2. Meddelelser siden sidst 

● Post & meddelelser 
● Indmeldelser siden sidst 
● Udmeldelser siden sidst 

 
3. Økonomi og nyt fra kassereren 
 
4. Havnelavet Sundkrogen 

● Åben og konstruktiv debat under julemiddagen; ”Vilkår for havnefoged og bogholderi” 
 
5. Sager til behandling 
 
6. Nyt fra udvalg, 

● Pladsudvalget 
● Drift-/husudvalget 
● Infoudvalget 
● Sejlerskolen 
● Kapsejladsudvalget 
● Sportsudvalget 
● Festudvalget 
● Nordreklubhusudvalget 
● Lokalpolitisk udvalg 

 
7. Planlægning af kommende aktiviteter 
 
8. Eventuelt 
 
9. Til næste møder 
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Referat 
 
Decembermødet var et juleafslutningsmøde med hygge og kun et punkt på dagsordenen; 
”Vilkår for havnefoged og bogholderi” under 4. ”Havnelavet”.  
Derfor deltog Gurli og Sonja fra KvS også i den del af mødet. 

 
 
Ad 1) Opsamling og underskrift af referat fra seneste møde 
 
Seneste referat blev godkendt. 
  

● Sten undersøger regler omkring samtidig opkrævning af 2 rater for medlemskab. 
● Peter og Grete følger indretningen af depotrummet til dørs. 
● Udestående beslutning omkring aflønning af frivilligt arbejde. 
● Pladsudvalget arrangerer opstart af ”vagttelefon”-ordningen. 
● Jens tager kontakt til Norreco. 
● Martin sørger for klagevejledning i.f.t. Norreco. 
● Martin kontakter Dansk Sejlunion vedr. post. 
● Steffen præsenterer udkast til udlånsaftale mellem SKK og Kys. 
● Erik forårsfest 
● Grete skilt pegende mod Kalkbrænderihavnen 
● Alle ønsker du at fortsætte bestyrelsesarbejdet efter generalforsamlingen? 

 
Ad 2) Meddelelser siden sidst 
 
Post og meddelelser 
 
Indmeldelser siden sidst (betalte og registrerede indmeldelser) 

● Louise Dam Beckett 
● Pia Bay 
● Jesper Christian Asholt 
● Jesper Durup 
● Thomas Hobbs 

 
Udmeldelser siden sidst: 

● Ingen 
 
Ad 3) Økonomi og nyt fra kassereren 
 
Ad 4) Havnelavet Sundkrogen 

Svanemøllehavnen har varslet markant stigning i prisen for den havnefoged- og 
bogholderiopgave, som de løser for havnelavet Sundkrogen. 3 muligheder blev derfor 
vendt: 
1. Forhandle bedst mulige pris med Svanemøllen og fortsætte det nuværende 
samarbejde. 
2. Finde en ny ekstern samarbejdspartner. 
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3. Finde intern lønnet arbejdskraft. 
Umiddelbart var der modvilje mod pkt. 3 med det argument, at personlige relationer 
kunne gøre det problematisk at fremkomme med evt. kritik hen ad vejen.  
Et udvalg bestående af Martin, Sonja, Erik og Anders fra Pladsudvalget arbejder lidt 
videre med mulighederne uden at udelukke noget på forhånd.  

 
Ad 5) Sager til behandling 
 
Ad 6) Nyt fra udvalg 
 
Pladsudvalget  

 
Drift-/husudvalget 
 
Infoudvalget 

Sejlerskolen 
 
Kapsejladsudvalget 
 
Sportsudvalget 
 
Festudvalget 
 
Nordre klubhus 

Lokalpolitisk udvalg 
 
Ad 7) Planlægning af kommende aktiviteter 

● Martin holder nytårstalen 1./1. 2017  
 

Ad 8) Eventuelt  
● Grete bestiller anvisningsskilt til Kalkbrænderihavnen 
● Erik arbejder på fælles forårsfest for KVS/SKK med band. 

 
Ad 9) Næste møde 

● Anders står for maden 
 

Side 3 af 3 
 


